
Zápis pastorační rady ze dne 23. 5. 2024.  

Přítomni: P. Oldřich Kučera, P. Vojtěch Černý, P. Stanislav Jílek, Petr Trefil, Marek Avuk, Josef Bureš, 
Stanislav Dvořák, Jan Krýsa, Marta Růžková, Jana Stará, Veronika Vašíčková  

1. Byli představeni dva noví jmenovaní členové PR – ředitelka Charity V. Vašíčková za Charitu, S. 
Dvořák za skauty.  

2. P. Oldřich děkuje za organizací akcí – farní pouť (J. Stará) a svatodušní vaječina (P. Trefil). Obě 
akce byly pěkné, účastníci byli spokojení, byla ale poměrně malá účast. Příště bude dobré 
informovat o akcích dřív a dát vědět zavčas i do ostatních farností spravovaných z HB. 

3. Synodální proces – setkala se synod. skupina, byl tam i P. Stanislav. J. Krýsa – shrnuli oblasti, 
které přišly z Říma, zaujalo je asi 4-5 oblastí. Bylo by dobré víc spolupracovat s Charitou. 
Krýsa se domluví s pí Vašíčkovou, při jakých akcích by bylo možné spolupracovat. Charitě 
stále chybí dobrovolníci, je třeba mít dobrou propagaci. Příště se o tom pobavíme víc.  

4.  Novokněžské požehnání V. Razimy, J. Stará ho osloví, zda by mohl přijet na naši pouť ve 
čtvrtek 15.8. 

5. Farní den – skauti by se rádi zapojili jako loni aktivitami pro děti. Termín by mohl být v neděli 
1.9., více se domluví na další PR. 

6. 7. 9. je plánována pěší pouť do Číhošti.  
7. M. Avuk – sešla se ekonomická rada, na které byli členové seznámeni s rozpočtem farnosti. 

Avuk vypracoval přehled běžných příjmů a výdajů (nezohledněny výdaje na investice a příjmy 
z dotací) – v roce 2023 přebytek běžných příjmů nad výdaji. Rozpočet běžných příjmů a 
výdajů na rok 2024 rovněž počítá s přebytkem běžných příjmů.  

8. O. Oldřich požádal radu, aby se vyjádřili k projektu nové fary. Byla prezentována 1 nabídka na 
stavbu nové fary a odhad finančních možností farního rozpočtu od ekonomické rady. Na 
základě předložených podkladů proběhla diskuse a vyjádření členů PR, zda projekt nové fary 
shledávají jako přínosný a možný k realizaci. Většina členů byla pro, dva členové byli proti. 
Bylo řečeno, že jsou poptány a budou předloženy ještě alespoň 2 cenové nabídky. Biskupství 
stavbu nové fary podporuje.   

9. Využití staré fary – zájem ze strany Charity trvá, protože stále nemá dostatečné prostory a 
místa na parkování. Zatím by nebyly potřeba větší stavební úpravy.  

10. Bude uzavřena smlouva farnosti se skauty o využívání prostor fary, aby hmotná 
zodpovědnost za děti nebyla na farnosti/faráři. S. Dvořák – skauti jsou na to připraveni. 
Podepsat to může Skautské středisko, které má právní status.      

11. Příprava na biřmování bude od září, předpoklad je, že by byly schůzky 2x za měsíc v pátek 
večer. Přípravu si vezme na starosti J. Stará + M. Růžková. V té době bývají na faře zkoušky 
Výbuchu. S. Dvořák nabízí, že je možné využívat pro akce farnosti skautskou klubovnu.  

12. P. Trefil – ohlášky akcí pro naše farnosti by mohly být propojené.  
13. J. Krýsa vystavil archy na hlídání kostela o prázdninách, záleží, zda bude dostatek lidí 

ochotných hlídat.  
14. Příští setkání PR bude 13.6.2024     

 
Zapsala J. Stará 

      


